

UNIQA PS

Základní odměna za sjednání smlouvy

Věk	Velmi konzervativní strategie spoření	Ostatní strategie spoření
0-35	100 % ze základu	200 % ze základu
36-50	90 % ze základu	180 % ze základu
51-60	65 % ze základu	130 % ze základu
61 a více	25 % ze základu	25 % ze základu

Základem je první skutečně uhrazený (připsaný) měsíční příspěvek účastníka, max.zákonné maximum.

Odměna za navýšení příspěvku

Věk	Pro základ 100-199,99 Kč a všechny strategie	Pro základ 200 a více Kč a velmi konzervativní strategii	Pro základ 200 a více Kč a ostatní strategie
0-35	50 % ze základu	100 % ze základu	200 % ze základu
36-50	50 % ze základu	90 % ze základu	180 % ze základu
51-60	50 % ze základu	65 % ze základu	130 % ze základu
61 a více	50 % ze základu	25 % ze základu	25 % ze základu

Zákonné maximum je 7% průměrné mzdy vyhlášené pro účely zákona o zaměstnanosti Sdělením Ministerstva práce a sociálních věcí za první až třetí čtvrtletí kalendářního roku předcházejí roku, ve kterém má být odměna vyplacena.